附件1
2021大循环：农业农村碳中和-沼气工程的贡献国际研讨会会议日程
	2020年9月23日（星期四）

September 23th，2021 （Thursday）
VooV Meeting ID: 179 710 283

	开幕式

会议主席：董仁杰教授

Opening ceremony
Conference chairman： Prof. Renjie Dong

	北京时间
14:30-15:00

European time

8:30-9:00
Vancouver time
23:30-00:00
	致辞  中国环境科学学会副秘书长 彭宾先生

中国农业大学工学院院长 宋正河教授

中国农业大学工学院教授，GC2021主席 董仁杰教授

Opening Speech 
Mr. Bin Peng, Deputy Secretary-General, Chinese Society for Environmental Sciences 
Prof. Dr. Zhenghe Song, Dean of College of Engineering, China Agricultural University
Prof. Dr. Renjie Dong, Chairman of GC2021, China Agricultural University

	分会场一           主持人：Paul Walter Stinner教授；郭建斌副教授
       Session Chairman：Prof. Paul Walter Stinner；Associate Prof. Jianbin Guo

	北京时间

15:00-15:30

European time

9:00-9:30

	Hans Joachim Nägele 教授，苏黎世应用科技大学

高寒地区农村的养分和能源技术中心
Prof. Hans Joachim Nägele, Head of the Environmental Biotechnology and Bioenergy group, Zuerich University of Applied Sciences, Sweden
Nutrient and energy technology center for rural areas in alpine regions

	北京时间

15:30-16:00

European time

9:30-10:00

	Paul Walter Stinner教授，德国生物质能源工程中心
沼气技术：农作物高亩产低温室气体排放下的封闭营养循环选择。
Prof. Dr. Paul Walter Stinner, DBFZ, the German Centre for Biomass Research
Biogas technology: Options for closed nutrient cycles with high crop yields and low GHG emissions

	北京时间

16:00-16:30 European time

10:00-10:30

	Hans Oechsner教授，德国霍恩海姆大学，农业工程与生物能源研究所主任
沼气工程的降解效率取决于原料、HRT和串联反应器的数量
Prof. Hans Oechsenr, Director of Agricultural Engineering and Bioenergy Institute, University of Hohenheim, Germany
Degredation efficiency of biogas plants, depending on substrate, hydraulic retention time and number of digesters in series

	北京时间

16:30-17:00

 European time

10:30-11:00

	Xinmin Zhan 教授，爱尔兰国立大学
利用电渗析技术从消化液中回收养分
Prof. Xinmin Zhan, Civil Engineering, School of Engineering, National University of Ireland, Ireland
Nutrient recovery from the digestates using electrodialysis technology


	北京时间

17:00-17:30

 European time

11:00-11:30

	熊炜 董事长 湖北绿鑫生态科技有限公司
高温高负荷厌氧技术在秸秆沼气工程中的应用案例
Dr. Wei Xiong, CEO of Hubei Lvxin Ecological Technology Co., Ltd.
Practical application of thermophilic and high-load anaerobic technology in straw biogas project


	2021年9月24日（星期五）

September 24th，2021 （Friday）
VooV Meeting ID: 156 683 580

	分会场二                 主持人：Fabrizio Adani教授；董仁杰教授
Session Chairman: Prof. Fabrizio Adani； Prof. Renjie Dong

	北京时间

14:30-15:00

European time

8:30-9:00

	Fabrizio Adani 教授，意大利米兰大学

由消化物生成的可再生肥料：生产、使用、性能及影响
Prof. Fabrizio Adani, Università degli Studi di Milano, Italy  

Renewable fertilizers from the digestates: production, utilization, performances, and impacts.


	北京时间

15:00-15:30

European time

9:00-9:30

	寿亦丰 高级工程师 杭州能源环境工程有限公司
基于奶牛低碳健康养殖的牛粪资源化高效循环利用的新实践

Mr. Yifeng Shou, Senior Engineer of Hangzhou Energy Environmental Engineering Co., Ltd.
A new practice of high-efficiency recycling of dairy manure resources based on low-carbon healthy breeding of dairy cows


	北京时间

15:30-16:00

European time

9:30-10:00

	Mohammad Jafar Taherzadeh Esfahani 教授，瑞典布罗斯大学
厌氧发酵与挥发性脂肪酸、膜生物反应器

Prof. Mohammad Taherzadeh, Head of the biotechnology group, University of Borås, Sweden

Anaerobic digestion, volatile fatty acids, and membrane bioreactors


	北京时间

16:00-16:30 European time

10:00-10:30

	徐芙清 教授 西安交通大学人居环境与建筑工程学院
农村污泥生物炭化处理的碳逻辑、经济可行性分析
Prof. Fuqing Xu, School of Human Settlements and Civil Engineering, Xi’an Jiaotong University
Rural Homes Sewage Collection Information System for Waste Management and Resource Recovery


	北京时间

16:30-17:00

 European time

10:30-11:00

	Joachim Clemens博士，德国SF-Soepenberg 有限公司

最小化沼气废物中氨气潜在环境影响的可选技术路线
Ass. Prof. Dr. Joachim Clemens, SF-Soepenberg GmbH, Germany

Optional technological roadmaps to minimize the potential environmental risk of ammonia in the digestates


	北京时间

17:00-17:30

 European time

11:00-11:30

	孟凡乔 教授 中国农业大学资源与环境学院

中国作物秸秆利用的固碳和环境效益比较及思考
Prof. Fanqiao Meng, College of Resource and Environment, China Agricultural University

Comparison and thinking on the carbon sequestration and environmental benefits of crop straw utilization in China


	2021年9月25日（星期六）

September 25th，2021 （Saturday）
VooV Meeting ID: 378 242 235

	分会场三                主持人：Jacek Dach 教授, 李欣博士
Session Chairman: Prof. Walter Stinner, Dr. Xin Li

	北京时间

13:30-14:00

European time

7:30-8:00
Vancouver time
22:30-23:00
	Xiaotao Bi 教授，不列颠哥伦比亚大学
基于厌氧消化进行农业系统的整合和综合评估
Prof. Xiaotao Bi, Clean Energy Research Centre, The University of British Columbia, Vancouver, Canada
Integration and comprehensive assessment of AD-based agricultural systems.

	北京时间

14:00-14:30

European time

8:00-8:30

	刘晓 副研究员，德国国际合作机构
生活垃圾综合低碳发展及温室气体减排效益核算
Associate researcher. Xiao Liu, German International Cooperation Agency
Comprehensive low-carbon development of domestic waste and associated calculation of GHG reduction benefits

	北京时间

14:30-15:00

European time

8:30-9:00

	Michael Nelles教授，德国生物质工程中心主任

沼气对碳中和的重要性
Prof. Michael Nelles, DBFZ, the German Centre for Biomass Research
The significance of biogas to a carbon-neutral society

	北京时间

15:00-15:30

European time

9:00-9:30

	左壮 高级工程师 中节能工程技术研究院
城镇有机垃圾处理技术和工程实践-热水解和厌氧消化
Mr. Zhuang Zuo, Senior Engineer of CECEP Engineering Technology Research Institute
Urban organic waste treatment technology and engineering practice- examples of thermal hydrolysis and anaerobic digestion.

	北京时间

15:30-16:00

European time

9:30-10:00

	Jacek Dach 教授，波兹南生命科学大学生物系统工程系，波兰
沼气工程在碳足迹和温室气体减排方面的潜力
Prof. Jacek Dach, Institute of Biosystems Engineering, Poznan University of Life Sciences, Poland
The potential contribution of biogas engineering in carbon footprint and GHG reduction


	北京时间

16:00-16:30 European time

10:00-10:30

	董仁杰教授，中国农业大学工学院

-
Prof. Renjie Dong, College of Engineering, China Agricultural University

-

	2021年9月26日（星期日） 

September 26th，2021 （Sunday）
VooV Meeting ID: 802 136 070

	分会场四                主持人：周宇光副教授; 柳珊博士
Session Chairman： Prof. Yuguang Zhou；Dr. Shan Liu

	北京时间

14:30-15:00

European time

8:30-9:00

	Wolfgang Merkle  教授，苏黎世应用科技大学

沼气工程/厌氧消化创新技术领域：异地生物甲烷化过程表征与优化
Prof. Wolfgang Merkle, Institute of Chemistry & Biotechnology, Zurich University of Applied Sciences, Sweden
Characterization and optimization of ex-situ biological methanation process: in the field of Innovative technology of biogas engineering/AD

	北京时间

15:00-15:30

European time

9:00-9:30

	孟海波研究员 农业农村部规划设计研究院 处长

新型沼气工程技术及其碳减排
Prof. Haibo Meng, Director of Academy of Agricultural Planning and Engineering

New biogas engineering technology and carbon emission reduction

	北京时间

15:30-16:00

European time

9:30-10:00

	刘广青教授 北京化工大学 国际教育学院院长

中国生物质清洁供暖技术与应用
Prof. Guangqing Liu, Beijing University of Chemical Technology

Biomass Clean Heating Technology and Application in China

	北京时间

16:00-16:30 European time

10:00-10:30

	ATIF MUHMOOD 博士，巴基斯坦土壤化学与环境科学研究所
禽粪便消化液中回收的鸟粪石中的病原体的定量表征和有效灭活
Mr. ATIF MUHMOOD, Institute of Soil Chemistry & Environmental Sciences, AARI, Faisalabad, Pakistan
Quantitative characterization and effective inactivation of foodborne pathogens in struvite recovered from digested poultry slurry

	北京时间

16:30-17:00

 European time

10:30-11:00

	Mostafa Sobhi 博士，埃及亚历山大大学

适用于不同底物特性和当地环境条件的沼液最佳养分回收的方法
Lec. Mostafa Sobhi, Agricultural and biosystems engineering department, Faculty of Agriculture, Alexandria University, Alexandria, Egypt 
A protocol for selecting the optimal nutrients recovery application for a biogas slurry based on its characteristics and the local environmental conditions

	北京时间

17:00-17:30

 European time

11:00-11:30
	闭幕致辞

Closing speech


